
 
Ski- og Fotballklubben LYN - Referat 9-2021     
Dato: Onsdag 10. november 2021 kl. 19.00-21.00 
Sted: Peisestuen på klubbhuset 
 
Tilstede: Benedikte Stiff, Kyrre Falch-Hennum, Jørgen Sandaas Jynge, Kirsti Bull, Wenche Stueflotten,    

  Kristoffer Smith Meyer, Torgeir Larsen, Morten Berge, Geir Moe - styreleder LYN Ski,  
  Erik Sjetnan – styreleder LYNs Eldre 
 
  I tillegg møtte Trine Alderin og Tom Christian Arnulf, sak 9-2021-03 
 

Meldt forfall: Ingen 
 
Referent: Morten Berge 
 
 
 
Dagsorden: 
 
 
9-2021-01  Godkjenning av referat  
Referat fra styremøte 8 ble godkjent og signert. 
 
 
9-2021-02  Driften 
Morten hadde sendt ut en oppdatering til styret i forkant av møtet og styret fikk anledning til å 
spørre rundt de punktene hvor man ønsket nærmere utdypning. 
 
Styrets behandling: 
Det ble stilt spørsmål knyttet til KGB1 og SFKs balanse. Man ble enige om at gjennomgang av 
balansen bør skje ifm ferdigstillese av årsregnskap 2021. 
Nå det gjelder KGB1 ble det bl.a diskutert rundt banens tilstand og hvordan vi skal følge opp BYM 
med tanke på utbedring og eventuell reklamasjon mot entreprenører som har hatt ansvar for 
etablering og reparasjon av banen. Styret er enige om at eneste løsning som vil gi nødvendig 
banekvalitet er å bytte dekket. Dette må følges tettere opp.  
 
Vedtak: SFK skal skriftlig kreve nytt dekke, med justering av underlaget, på KGB1. Morten forfatter et 
forslag til brev som avstemmes med Benedikte før oversendelse. 
 
Resten av oppdateringen ble tatt til orientering. 
 
 
9-2021-03  Huldreheim 
Trine og Tom innledet vet å oppdatere om tilstand og behov knyttet til LYN hytta. 
 
Det har ikke vært utleie av hytta i den korona-perioden vi nå har vært igjennom. I tillegg er man nå 
nødt til å oppdatere viktige anlegg på hytta som gråvannsanlegg og utedoer. Det er ikke lenger tillatt 
med utedoer så forskjellige biodoløsninger er aktuelt hvorav «Snurredassen» virker mest aktuell. 
Dette innebærer at uthuset, hvor doene må være, også trenger ombygging og rehabilitering. 
 
I tillegg er det vedig mye forskjellig søppel som er gravd ned på eiendommen gjennom årenes løp. 
Det skal organiseres dugnad våren 2022 for å få ryddet opp i dette. 
 
LYN hytta er et populært mål for mange turer og det er veldig mange forskjellige brukere og 
leietakere som benytter seg av denne. Tidligere var dette en hytte for intern bruk i klubben, mens 
det i senere år har vært flere eksterne leietakere, bl.a skoleklasser, som har benyttet seg av tilbudet. 



 
Frem til hytta er utbedret vil det ikke være mulig med utleie, pga manglende toalettfasilitet, men 
man kan låne hytta på lettere basis når tilgjengelig toalett ikke er nødvendig. Det er fornuftig at det 
kommer ut informasjon om dette på lyn.no. Trine lager forslag til tekst og Morten sørger for at dette 
kommer ut på nettsiden. 
 
SFK styret pekte på muligheter for å få støtte fra legater og stiftelser. Lyn Ski gir info om muligheter 
via Annik. Benedikte tilbød seg å bidra med søknadsskriving, og understreker betydningen av å lage 
en ordentlig presentasjon av prosjektet i forkant. Erik Sjetnan tilbød seg å bidra med kompetanse inn 
i utbedringsarbeidet, og Kirsti Bull (SFK styrets representant i Huldreheim) foreslo et snarlig 
arbeidsmøte. 
 
Oppdateringen ble tatt til orientering. 
 
 
9-2021-04  Hall KGB4 
Kristoffer og oppdatere styret på utviklingen siden forrige styremøte. Det har vært avholdt 
oppfølgingsmøte med Backe Idrettsbygg på teams og tegninger, budsjettforslag og mulig 
finansieringsopplegg har blitt utarbeidet. Disse dokumentene ble sendt ut til alle i styret før møtet 
slik at man kunne komme med innspill og få en bedre diskusjon i møtet. 
 
Mulige aktuelle leietakere har blitt sjekket ut og det er en entydig tilbakemelding fra alle om at det er 
behov for en slik hall i området. Dette gjelder både aktører som ønsker tilgang på dagtid, 
ettermiddag og kveld. Det er viktig å opprettholde fremdriften både med hensyn til finansiering, 
kommunal/EK/private partnere, og søknad til plan&bygg. 
 
Oppdateringen ble tatt til orientering med de tilføyelser/synspunkter som kom frem i møtet. 
 
 
9-2021-05 Årsavslutning 
Året nærmer seg slutt og det er på tide å forberede arbeidet med års beretning. Forslaget fra 
Benedikte er at hver enkelt som kjenner saken best skriver om det til årsberetningen og at hun 
samler det og «syr» det sammen.  
 
Vedtak: Benedikte lager oversikt over saker med «eier» i styret og sender til styret.  
 
 
9-2021-06 Eventuelt 
Geir Moe spilte inn en sak til eventuelt. LYN Ski er opptatt av å finne best mulig erstatter til 
oppfølging medlemsregisteret etter Jørn Etholm. Man er usikker på om frivillig ressurs vil dekke 
behovet og skape nødvendig trygghet for oppfølgingen og pekte på at dette kan skje burde ligge hos 
daglig leder i SFK.  
 
SFKstyret er enige i at medlemsregisteret er veldig viktig. Arbeid med ajourføring har vært godt 
ivaretatt av Jørn Etholm på frivillig basis. Styret ønsker derfor å søke etter annen frivillig, kanskje 
nylig pensjonist, som ønsker et slikt verv i LYN, og understreker samtidig at arbeidet er for stort til at 
det kan tillegges daglig leder i SFK. Annonse er lagt ut på lyn.no go vil komme på trykk i neste 
nummer at LYN Posten. Responsen derfra vil være avgjørende for videre prosess og oppfølging. 
 
 
 
Møtet ble avsluttet kl 21.00 
 
 
 



 
 
Godkjent: 
 
   __________________________        _________________________          ____________________ 
                 Benedikte Stiff                                Kyrre Falch Hennum                               Kirsti Bull               
 
 
  
 __________________________        _________________________          ____________________ 
      Torgeir Larsen           Wenche Stueflotten                    Kristoffer Smith Meyer     
 
 
__________________________        _________________________           

Jørgen Sandaas Jynge                               Morten Berge                         
                              

 

         


